
Associació de Pares d'âlumnes 
En l 'edic ió anter ior d'aquest anuari I 'Associac io de Pares d 'A lumnes ja es va mani-

festar fent un pet i t h istor ia l des de la seva fundació, 
Ara fa un any, encara l 'A. P. A. actuava com a Comiss ió Gestora, però poc després 

varen ser aprovats els Estatuts de I 'Associacio. 
Seguint les normes reglamentar les, ben aviat es va convocar una Assemblea Gene-

ral en el Casal Parroquial, invi tant a to ts els pares d 'a lumnes del Col legi . En aquesta 
Assemblea, després d'una informació ais pares ass is tents , es va procedi r a l 'e lecc ió 
deis membres que havien de formar la Junta d 'aquesta Assoc iac ió . No cal dir que fer 
una elecció amb tants candidats com pares d 'a lumnes hi havia a l 'Escola, la cosa va 
resul tar una mica pesada i lenta, però to t i a ix l c re iem que es va fe r democrà t icament . 

L'endemà d'aquesta Assemblea, ens vàrem reunir to ts els e leg i ts i ens repar t í rem 
els d i fe rents càrrecs, també amb votació, compl in t així els requls i ts que s 'exposen en 
els Estatuts, per després poguer enviar les cor responents Ac tes al Govern Civi l , quedant 
ja així aprovada legalment aquesta Associació. 

Amb ganes de fer un serve! al Col legi vàrem començar to t segui t la nostra tasca, 
i f ins ara tots els que ens vàrem integrar en aquesta Junta hi hem posât el max im 
d ' in terès per tal de col laborar en les act iv l ta ts de l 'Escola. 

Cre iem mol t posi t iu que us poguem dir que cont inuem essent-hi to ts els que ens 
vareu elegir en aquella Assemblea. 

Quant a decis ions i act i tuds que hem hagut de prendre durant el Curs sobre dife-
rents q i iest ions, podem dir-vos que tots hi es tem mol t d 'acord, i vo ld r íem delxar ciar 
que, per part nostra, hi hem posât tota la bona vo lun ta tpe r a resoldre ' ls , d ins les nos-
tres possib i l i ta ts , pel bé de l'Escola i de to thom. 

El temps actual sembla ser més conf l ic t iu que en a l t res époques i per tant , aquí, 
igual que en al t res l locs, no ens vàrem al l iberar de les vagues de professors i també 
del t ranspor t escolar. Podem dir , però, que la nostra Escola segurament va èsser de 
les menys afectados. 

De cara al pròxim curs, que és el que ara ens interessa, t en im un fe t Imminent , i és 
que hi ha mol ts més alumnes que places escolars, encara que s'hl f iquess in un xic 
apretats. Fins ara això no ens preocupava perqué sabem que hi ha el Projecte de ia 
construcc ió de quatre aules més en el mateix Centre i que s 'havien d ' inaugurar pel 
començament del proper curs, però les obres no ve iem que es comenc in i ja ens sembla 
gairebé impossib le que pel Setembre es pugui d isposar d 'aquestes aules. Cons iderem 
que el nostre A jun tament , que fins ara no li han mancat esforços per mi l lorar els mi t jans 
d 'ensenyament, també ara farà el necessari perqué aqüestes obres est igu in d isponib les 
a l ' in ic i del Curs. 

Quant a les nostres act iv i ta ts , pensem que l 'Assemblea General de Pares d 'A lumnes 
podria fer-se en ais començaments de curs, encara que ja ho comunicarem en el mo-
ment oportú. 

Pensem també que a les reunions que ten im per iòd icament la Junta, podr ien també 
assist ir-hi uns quants pares més de cada curs per tal de v iure més d'aprop I estar 
més assabentats deis quefers de l 'escola. Ar r iba t el moment , ja buscarem la manera 
per tal que hl hagi un cer t ordre a l 'hora deis avisos. 

Per acabar, pensem que tots, pares, mest res i es taments of ic iáis, hem de col-la-
borar a fi de faci l i tar el bon funcionament de la nostra Escola, del cont rar i en so r t i r íem 
per jud icá is to ts i fonamenta lment els a lumnes que són els nost res f i l is . 

Santa Eulalia de Ronsana, 27 de Jul lol de 1977 

A. P. A. 
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